
Protokół Nr 9/13 

z posiedzenia Komisji Oświaty 

odbytej w dniu 18 września 2013 r. 

 

Posiedzenie Komisji Oświaty otworzył Pan Zbigniew Krzyżański – przewodniczący 

komisji, który na wstępie swego wystąpienia powitał członków komisji oraz zaproszonych 

gości. W dalszej kolejności stwierdził kworum niezbędne do obradowania i zaprezentował 

zaplanowany porządek obrad, który przedstawia się następująco: 

 

1. Analiza realizacji wydatków oświatowych.  

2. Sprawy bieżące i różne. 

 

Do przedstawionego porządku obrad członkowie komisji nie zgłosili żadnych uwag 

i został przyjęty jednogłośnie. 

Następnie Przewodniczący Komisji przystąpił do zatwierdzenia protokółu z poprzedniego 

posiedzenia. Dodał, że protokół był w Urzędzie Gminy wyłożony do wglądu wcześniej, poza 

tym wyjaśnił, iż jest możliwość zapoznania się z jego treścią w dniu dzisiejszym. 

W związku z tym, że do protokółu z poprzedniego posiedzenia nie zgłaszano żadnych uwag, 

protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 1 

W tym punkcie obrad głos zabrała Pani Magdalena Paliwoda – Kierownik ROS, która 

przedstawiła stan budżetu oświaty na dzień 30 sierpnia 2013 r. Oznajmiła, iż wydatki 

Publicznego Przedszkola zostały wykonane już w 69,66%, Szkoły Podstawowej w Ochlach - 

w 69,4%, Zespołu Szkół w Chociwiu – w 66,37%, a Zespołu Szkół w Widawie - w 67,67%. 

Wobec powyższego, Pani Kierownik oznajmiła, że istnieje zagrożenie przekroczenia budżetu 

oświaty o ok. 170 tys. zł, a głównym powodem takiego stanu wydatków jest niezaplanowanie 

w budżecie potrzeby wypłaty dodatku wyrównawczego dla nauczycieli. 

W tym miejscu głos zabrał radny Mielczarek, który pytał, czy w szkole w Ochlach wykonana 

została już naprawa schodów wejściowych. 

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt, który oznajmił, że schody zostały naprawione przed 

rozpoczęciem roku szkolnego.  

 

Ad. 2 

Jako pierwszy głos zabrał Pan Wójt, który na początku omówił projekty uchwał 

przygotowane na zbliżającą się sesję Rady Gminy. Następnie Pan Wójt przybliżył radnym 

temat związany z dowozem dzieci szkolnych.  

Kolejno głos zabrała Pani Skarbnik, która omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu za 

Ipółrocze 2013 r. oraz projekty uchwał budżetowych przygotowane na zbliżającą się sesję 

Rady Gminy. Oznajmiła, iż w Wieloletniej Prognozie Finansowej zmieniony został zapis 

dotyczący przebudowy linii napowietrznej w Dębinie. Powyższa zmiana związana jest 

z faktem, iż zaplanowana kwota na wykonanie tej inwestycji jest niewystarczająca. Część 

środków została już wykorzystana na wykonanie dokumentacji, a pozostała jest zbyt mała, 

aby zadanie zrealizować, dlatego w przyszłorocznym budżecie należy zabezpieczyć 

dodatkowe środki.  

W toku dalszej wypowiedzi Pani Słowińska poinformowała o kolejnych zmianach 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej, która dotyczy przebudowy linii napowietrznej 

w Wielkiej Wsi, wykonanie tej inwestycji jest rozplanowane na 2 lata. Ponadto w tej 

prognozie ujęta została przebudowa skweru zagospodarowania terenu, tj. parku w Widawie. 



Realizując to zadanie planuje się w tym roku wykonanie dokumentacji, a na przyszły rok 

wykonanie zadania.  

W toku dalszego posiedzenia głos ponownie zabrała Pani Kierownik ROS, która omówiła 

wyniki końcowych egzaminów w poszczególnych szkołach. 

Na początku Pani Paliwoda przedstawiła wyniki sprawdzianu na zakończenie szkoły 

podstawowej w roku szkolnym 2012/13 w poszczególnych szkołach znajdujących się na 

terenie gminy: 

- szkoła podstawowa w Ochlach – 23,22 

- szkoła podstawowa w Chociwiu – 23,17 

- szkoła podstawowa w Widawie – 24,88 

- społeczna szkoła podstawowa w Restarzewie – 13,33, przy średniej z powiatu łaskiego – 

23,66 i średniej województwa – 23,99.  

Następnie Pani Kierownik ROS przybliżyła radnym wyniki egzaminu gimnazjalnego 

przeprowadzonego wśród uczniów: 

a) gimnazjum w Chociwiu: 

- część humanistyczna – język polski – 63,2 

- część humanistyczna – historia i wos – 64 

- część matematyczno – przyrodnicza – matematyka – 48 

- część matematyczno – przyrodnicza – przedmioty przyrodnicze – 61,2 

- język angielski – poziom podstawowy – 60,3 

- język angielski – poziom rozszerzony – 39,7 

b) gimnazjum w Widawie: 

- część humanistyczna – język polski – 50 

- część humanistyczna – historia i wos – 63 

- część matematyczno – przyrodnicza – matematyka – 38,7 

- część matematyczno – przyrodnicza – przedmioty przyrodnicze – 52,5 

- język angielski – poziom podstawowy – 52,9 

- język angielski – poziom rozszerzony – 35. 

W toku dalszego posiedzenia głos zabrał radny Jaros, który sygnalizował potrzebę załatania 

dziur w nakładce asfaltowej na trasie Sarnów – Klęcz.  

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Emilia Konieczna       Przewodniczący Komisji Oświaty 
 

                                                                         Zbigniew Krzyżański 


